
  

 

Protokoll styremøte nr. 6 – 2022 

 

Dato  18.mai 2022 Møtested: Teams 

Til stede: 

 

Forfall: 

Arild Schjølberg., Mette Tufte, Anne Marie Madssveen, Kjersti Græe, Andreas 
Backmann, Lisa M. Nøtnes, Bodil Nergaard og Vivian Bruun 
 
 

Åge Skogstad 

 
Sak nr Sak Ansvar 

Sak 27/22 

Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak 
Godkjent 
 

Styret 

28/22 

 
Spørsmål om å ta i bruk NKKs nye mailsystem 
 
Vedtak 
Det er ønskelig at vi avventer med å bruke NKKs system inntil 
vi har fått avklart om deres system kan justeres slik at det 
fungerer slik løsningen vår gjør i dag. 

 
 
 
 
Arild Schjølberg 
 

29/22 

 
Forslag fra medlem om å få refundert deler av 
kostnader til DNA-tester 
 
Vedtak 
Vi avventer utvidelse av refusjonsordning til resultater av 
helseundersøkelsen foreligger og evaluering av dette.  
Leder lager et forslag til svarbrev til forslagsstiller. 
 

ASU følges opp i forhold til videre arbeid med 
helseundersøkelsen. 
ASU bes også om å utarbeide informasjonsmateriell om 
hvilke hundesykdommer som i dag er aktuelle for våre 
raser og å komme med anbefalinger om eventuelle 
tester som kan være aktuelle. 
 
 

 
 
 
 
 
 Arild Schjølberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
Arild Schjølberg 
 

30/22 

 
Redigering av avdelingenes grenser basert på 
postnummer 
 
Vedtak 
Dette bør vente til de nye fylkesgrensene er vedtatt.  
Det er også ønskelig å diskutere dette på gruppemøte til 
høsten. 

 
 
 
 
Styret 



31/22 

 
Bør de gruppeløse finne sin plass innenfor 
avdelingene? 
 
Vedtak 
Leder tar kontakt med kontaktpersonene og får en 
oversikt over deres ønsker. 
 

 
 
 
 
 
Arild Schjølberg 

32/22 

 
Styret har et arkiv på hjemmesiden som har vært lite i 
bruk. Hva gjør vi med dette? 
 
Vedtak 
Alle i styret skal ha tilgang til arkivet. Lisa og Kjersti tar en 
gjennomgang av innholdet, og finner ut hva vi skal ha i dette 
arkivet 
 
Webansvarlig sender info om innlogging til sekretær og 
kasserer. 

 
 
 
 
 

Lisa M. Nøtnes 

Kjærsti Græe 
 
 
Andreas Backmann 

33/22 

 
Hva gjør vi med gammel Messengergruppe? 
 
Vedtak 
Denne Messengergruppa slettes. 

 
 
 
 
Vivian Bruun 
 

34/22 

 
Mer info om refusjonsordninger 
 
Vedtak 
Dokumentet om refusjonsordninger kan med fordel legges ut 
på de respektive rasesider for å nå ut til flest mulig. 
Disse refusjonsordningene er ikke ment kun for oppdrettere. 
 
Det legges inn informasjon på hjemmesiden om at kopi/bilde 
av attester skal sendes inn sammen med søknad om refusjon 

 
 
 
Alle 
 
 
 
 
Andreas Backmann 

35/22 

 
Signaturrett – styret 
 
Vedtak 
Leder alene gis signaturrett. Dette oppdateres i 
Brønnøysundregisteret. 
 

 
 
 
 
Anne Marie 
Madssveen 
 

36/22 

 
Helseundersøkelsen og publisering 
 
Vedtak 
ASU fremsender det de har tenkt å publisere til styret. Styret 
må godkjenne formatet før det publiseres. 

 
 
 
 
Arild Schjølberg 

37/22 

 
Henvendelse fra avdeling Vestland vedrørende sentrale 
avtaler om rabatter i butikker, vet osv 
 
Vedtak 
Styret ser det ikke som sannsynlig at klubben sentralt vil 
kunne oppnå avtaler om rabatter da butikker og kjeder har 
sine egne rabattordninger. 

 
 
 
 
 
Arild Schjølberg 
informerer til 
avdeling Vestland 



 

38/22 

 
Ny tilskuddsordning mangfold og inkludering 
 
Vedtak 
Ikke aktuelt for oss. 

 
 

39/22 

 
Blomster til æresmedlem ved bortgang 
 
Vedtak 
Styret ønsker å takke Astrid H. Welles for hennes mangeårige 
innsats for klubben og våre rasers beste. NSBK oversender 
oppmerksomhet ifm bisettelse. 

 
 
 
 
Kjersti Græe 

40/22 

 
Representskapsmøtet til NKK  
Det kan det påmeldes to delegater + en vara 
 
Vedtak 
Leder er delegat, delegat nummer to og vara bestemmes i 
løpet av sommeren. 
 

 
 
 
 
 
Styret 

41/22 

 
Neste styremøte  
 
Vedtak 
Etter sommerferien. 
 
Det må også settes opp aktuelle datoer for fysisk møte til 
høsten 

 
Datoer avtales på styrets side på FB 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Arild Schjølberg 
 

 


